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Norrmalms stadsdelsnämnd 

 

Svar på skrivelse från Stephan Andrén 
(C), om effektivare förvaltning av stadens 
parker 

Förvaltningens förslag till beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens svar på skrivelsen. 

 

Johanna Engman Britt Mattsson 

stadsdelsdirektör avdelningschef 

 

Sammanfattning 
Stephan Andrén anser att de så kallade kommuncentrala parkerna 

som finns inom Norrmalms stadsdelsområde (Kungsträdgården, 

Berzelii park, Norra Bantorget), och som idag förvaltas av 

trafikkontoret, ska överföras till Norrmalms stadsdelsförvaltning. 

Han anser att förvaltningen av parkerna därigenom kan 

effektiviseras.  

 

Förvaltningen värdesätter att de insatser vi gör för att uppnå 

nämndens mål om attraktiva och välskötta parker 

uppmärksammas och uppskattas. Ansvarsfördelningen mellan 

olika nämnder för förvaltning av stadens allmänna ytor är en 

politisk fråga som beslutas av Kommunfullmäktige.  

 

Förvaltningen föreslår i verksamhetsplan för 2014 att en ny lokal 

parkplan för Norrmalm tas fram under året. Den planeras utföras 

i samarbete med trafikkontoret.  
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Bakgrund 
Stephan Andrén (C), inkom den 23 oktober 2013 med en 

skrivelse till Norrmalms stadsdelsnämnd om effektivare 

förvaltning av stadens parker. Nämnden beslutade på sitt 

sammanträde den 24 oktober att överlämna skrivelsen till 

förvaltningen för beredning. 

Ärendet 
Stephan Andrén anser att de så kallade kommuncentrala parkerna 

som finns inom Norrmalms stadsdelsområde (Kungsträdgården, 

Berzelii park, Norra Bantorget), och som idag förvaltas av 

trafikkontoret, ska överföras till Norrmalms stadsdelsförvaltning.  

 

Han anser att förvaltningen av parkerna därigenom kan 

effektiviseras och beskriver att skälen till att vissa parker lades på 

central förvaltning år 2005, var att stadsdelsförvaltningen då 

saknade tillräckliga resurser. Enligt Stephan Andrén har 

situationen sedan dess har förändras, och framhåller att han är 

mycket nöjd med parkmiljöavdelningens arbete med skötseln av 

Norrmalms parker.  

 

Han vill även att parkplaner ska tas fram för Museiparken och 

Järnvägsparken. 

Ärendets beredning 
Ärendet har beretts av parkmiljöavdelningen norra innerstaden. 

Förvaltningens synpunkter och förslag 
Förvaltningen värdesätter att de insatser vi gör för att uppnå 

nämndens mål om attraktiva och välskötta parker 

uppmärksammas och uppskattas. 

 
Enligt stadens årliga medborgarundersökning har också 

Norrmalmsbornas nöjdhet med skötsel av stadsdelsområdets 

parker och natur ökat de senaste tre åren från 64 procent till 70 

procent 2013.  Här ligger Norrmalm, tillsammans med 

Östermalm, i topp inom hela staden. 
 
Ansvarsfördelningen mellan olika nämnder för förvaltning av 

stadens allmänna ytor är en politisk fråga som beslutas av 

Kommunfullmäktige. 
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Förvaltningen föreslår i verksamhetsplan för 2014 att en ny lokal 

parkplan för Norrmalm tas fram under året. Den planeras utföras 

i samarbete med Trafikkontoret, så även om ansvaret för  

förvaltning av stadsdelsområdets parker ligger på olika nämnder, 

är den lokala parkplanen gemensam.  

Bilaga 
Skrivelsen. 

 

 


